
Meland kommune

Møteprotokoll
for

Kommunestyret

Møtedato: 14.06.2017
Møtestad: Kommunestyresalen
Møtetid: 17.00 – 21.30

Møtet vart styrt av ordførar Øyvind H. Oddekalv.

Medlemmene var kalla inn i skriv dat. 06.06.17, og møtet var kunngjort i pressa 09.05.17.

Det låg ikkje føre spørsmål til spørjetimen.

I starten av møtet framførte elevar frå Meland kulturskule klassisk ballett og jazzdans.

Marianne Skulstad og Tor Høyland frå Statens vegvesen orienterte og svarte på spø r smål om
trafikksikring og rammeplanen som er på høy ring.

Ordførar takk a Kari Anne Iversen for arbeidet ho har gjort som konstituert rådmann i perioden frå
medio april til 1 juni.
Ordførar ønskte Martin W. Kulild ve l komen som rådmann i Meland.
Det vart overrekt blomar til begge to.
Rådmann Martin W. Kulild presenterte seg sjølv og takka for tilliten kommunestyret har vist han.

Dagleg leiar Rune Heradstveit i Region Nordhordland helsehus IKS var til stades og svarte på spørsmål
i sak 64.

Sølvi Knudsen var ikkje til stades ved handsaming av sak 58 og 59.
Av 27 medlemmer var 26 til stades ved handsaming av sak 58 og 59.
Av 27 medlemmer var 27 til stades ved ha ndsaming av sak 57, 60 – 82.

Kommunestyret hadde pause frå kl. 19.00 - 19.10.
Det vart halde gruppemøte frå kl. 20.35 - 20.40 og frå 20.50 - 21.00.

Møtedeltakarar Parti Rolle
Øyvind H. Oddekalv AP Ordførar
Nils Marton Aadland H Varaordførar
Anne Grete Eide AP Medlem
Erling Rønnestad KRF Medlem
Tormod Skurtveit AP Medlem
Kjersti Vikebø Nesse AP Medlem
Asbjørn Larsen AP Medlem
Tom Inge Karlsen AP Medlem
Åse Nina Sudmann AP Medlem
Øystein Berland Blom H Medlem
Thomas H. Wallem H Medlem
Fredrik Seliussen H Medlem
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Øyvind Bratshaug FrP Medlem 

Henriette Fennelly FrP Medlem 

Ørjan Evald Kristiansen Uavh Medlem 

Sølvi Norunn Knudsen SP Medlem 

Rune Lekven Skår SP Medlem 

Marit Samnøy Jøssang KRF Medlem 

Silje Ingelin Sæterstøl V Medlem 

Karina Garnes Reigstad MDG Medlem 

Leif Johnsen MDG Medlem 

Morten Klementsen BF Medlem 

Marthe Aadland H Varamedlem 

Dag Erik Hagesæter FrP Varamedlem 

Bente Oliversen Sagstad SP Varamedlem 

Torstein Flatøy KRF Varamedlem 

Charles Lindberg Uavh Varamedlem 

  

Forfall meldt frå følgjande medl. Parti 

Beate Seveline Eknes V 

Mabel Johansen H 

Per Kristian Holmetun SP 

Sigmund Larsen FrP 

Stian Lavik KRF 

 

 
Desse møtte frå administrasjonen: Rådmann Martin W. Kulild, personal- og organisasjonssjef  
Kari Anne Iversen, sektorsjef teknisk Anny Bastesen og økonomisjef Per Inge Olsen. 
 
 
Protokollførar: Randi Hilland 
 
 
 

16. juni 2017 
 
 

Øyvind H. Oddekalv 
Ordførar 

 
 
 

Randi Hilland                                                                                                                       Nils Marton Aadland 
konsulent                                                                                                                                   varaordførar 
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Sakliste 
Saknr Tittel 
        

57/2017 Godkjenning av innkalling og sakliste 

58/2017 Godkjenning av møtebok 

59/2017 Referatsaker 

60/2017 Orientering om status kommunestruktur 

61/2017 Budsjettendring mai 2017 - drift og investering 

62/2017 Finansrapport april 2017 

63/2017 Avtale med Bergen Capital Management - Forlenging 

64/2017 Region Nordhordland Helsehus - utvida ramme for låneopptak 

65/2017 Søknad om kommunal overtaking av privat veglysanlegg i Holsbergstien 

66/2017 Val av fellesnemnd etter inndelingslova 

67/2017 Namn på ny kommune 

68/2017 Bustadmelding 2017 - 2020 

69/2017 Mellombels fritak for politiske verv 

70/2017 Løypemelding - Trygt og godt skulemiljø 

71/2017 Forskrift om rett til langtidsopphald ved sjukeheim eller tilsvarande bustad særskilt 

tilrettelagt for heildøgntenester i Meland kommune 

72/2017 Kyrkje- og kulturhus i Meland kommune 

73/2017 Vedtekter for Meland kulturskule - revidering 

74/2017 Bruk av granulat på kunstgrasbanar i Meland kommune 
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75/2017 Samarbeidsavtale for nytt interkommunalt byggetilsyn - NGIT 

76/2017 Framlegg til vedtak, utvida plangrense og revisjon av planprogram 

77/2017 Endring områderegulering Frekhaug sentrum. 2. gongs handsaming 

78/2017 Reguleringsplan Øvre Holsbergstien - 2. gongs handsaming 

79/2017 Søknad om oppstart av planarbeid, Vardane hyttefelt gnr. 54 bnr. 83 

80/2017 Høyringsuttale, revidert rammeplan for avkøyrsler og byggjegrenser langs riks- og 

fylkesvegar  for perioden 2017 - 2020 

81/2017 Forvaltningsrevisjonsrapport av barneverntenesta 

82/2017 Interpellasjon - vannscooter 
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57/2017: Godkjenning av innkalling og sakliste 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
"Innkalling og sakliste vert godkjent." 

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
Ordførar bad om at sak 64 vert handsama før sak 58. Etter det vil saklista verta følgd. 

Ordførar refererte frå møte i formannskapet 31.05.17, der formannskapet vart einige om å innføre 
taletid på maks 3 min. per innlegg og maks 2 innlegg til saka. 

Framlegg til vedtak frå Øyvind H. Oddeklav, AP: 

Kommunestyret vedtek å innføre taletid på maks 3 min første gong og 2 min andre gong ein tek 
ordet og maks 2 innlegg i kvar sak. 
 

Dette framlegget vart samrøystes vedteke. 

 
KS - 57/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Innkalling og sakliste med endra rekkefølgje på saklista vert godkjent. 
Kommunestyret vedtek å innføre taletid på maks 3 min første gong og 2 min andre gong ein tek 
ordet og maks 2 innlegg i kvar sak. 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

58/2017: Godkjenning av møtebok frå møte 10.05.17 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Møtebok frå møte 10.05.17 vert godkjent. 

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 58/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Møtebok frå møte 10.05.17 vert godkjent. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

59/2017: Referatsaker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
"Meldingane vert tekne til orientering." 
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14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 59/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
"Meldingane vert tekne til orientering." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

60/2017: Orientering om status kommunestruktur 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
Orførar orienterte om status kommunesamanslåing og prosessen vidare. 

 
KS - 60/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

61/2017: Budsjettendring mai 2017 - drift og investering 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Kommunestyret godkjenner at det vert gjort endringar i budsjettet for 2017 slik:  
 
Endringar i driftsbudsjettet: 

1. Reduksjon i rammetilskot: kr 250.000,- 
2. Reduksjon i netto skatteinntekter og skatteutjamning: kr 1.050.000,- 
3. Auke i utbyte-inntekter: kr 800.000,- 
4. Auke i bruk av disposisjonsfond: kr 1.200.000,- 
5. Auke i sum utgiftsramma til tenesteområda, delegert til rådmannen å fordele: kr 700.000,-

. 
 
Endringar i investeringsbudsjettet: 

1. Nytt prosjekt: Oppgradere 5 eldre toalett på Sagstad, kr 312.500,- (inkl. mva.) 
2. Nytt prosjekt: Ventilasjonsanlegg Marihøna Barnehage, kr 125.000,- (inkl. mva.) 
3. Prosjekt nr 580 – Skifte tak på kyrkjestova vert auka med kr 125.000,- (inkl. mva.)  

til kr 250.000,- (inkl. mva.) 
4. Auke i bruk av ubrukte lånemidlar (rest frå tidlegare år) kr 450.000,- 
5. Auke i mva-refusjon kr 125.000,-.» 
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31.05.2017 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 63/2017 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
«Kommunestyret godkjenner at det vert gjort endringar i budsjettet for 2017 slik:  
 
Endringar i driftsbudsjettet: 

1. Reduksjon i rammetilskot: kr 250.000,- 
2. Reduksjon i netto skatteinntekter og skatteutjamning: kr 1.050.000,- 
3. Auke i utbyte-inntekter: kr 800.000,- 
4. Auke i bruk av disposisjonsfond: kr 1.200.000,- 
5. Auke i sum utgiftsramma til tenesteområda, delegert til rådmannen å fordele: kr 700.000,-. 

 
Endringar i investeringsbudsjettet: 

1. Nytt prosjekt: Oppgradere 5 eldre toalett på Sagstad, kr 312.500,- (inkl. mva.) 
2. Nytt prosjekt: Ventilasjonsanlegg Marihøna Barnehage, kr 125.000,- (inkl. mva.) 
3. Prosjekt nr 580 – Skifte tak på kyrkjestova vert auka med kr 125.000,- (inkl. mva.)  

til kr 250.000,- (inkl. mva.) 
4. Auke i bruk av ubrukte lånemidlar (rest frå tidlegare år) kr 450.000,- 
5. Auke i mva-refusjon kr 125.000,-.» 

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 61/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner at det vert gjort endringar i budsjettet for 2017 slik:  
 
Endringar i driftsbudsjettet: 

1. Reduksjon i rammetilskot: kr 250.000,- 
2. Reduksjon i netto skatteinntekter og skatteutjamning: kr 1.050.000,- 
3. Auke i utbyte-inntekter: kr 800.000,- 
4. Auke i bruk av disposisjonsfond: kr 1.200.000,- 
5. Auke i sum utgiftsramma til tenesteområda, delegert til rådmannen å fordele: kr 700.000,-. 

 
Endringar i investeringsbudsjettet: 

1. Nytt prosjekt: Oppgradere 5 eldre toalett på Sagstad, kr 312.500,- (inkl. mva.) 
2. Nytt prosjekt: Ventilasjonsanlegg Marihøna Barnehage, kr 125.000,- (inkl. mva.) 
3. Prosjekt nr 580 – Skifte tak på kyrkjestova vert auka med kr 125.000,- (inkl. mva.)  

til kr 250.000,- (inkl. mva.) 
4. Auke i bruk av ubrukte lånemidlar (rest frå tidlegare år) kr 450.000,- 
5. Auke i mva-refusjon kr 125.000,-. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

62/2017: Finansrapport april 2017 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret tek Finans- og gjeldsforvaltningsrapporten per 30.04.2017 til vitande. 
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31.05.2017 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 65/2017 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Kommunestyret tek Finans- og gjeldsforvaltningsrapporten per 30.04.2017 til vitande. 

 

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 62/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret tek Finans- og gjeldsforvaltningsrapporten per 30.04.2017 til vitande. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

63/2017: Avtale med Bergen Capital Management - Forlenging  
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret godkjenner at avtale med Bergen Capital Management vert forlenga i inntil 2 år til 
desember 2019.  Rådmann får fullmakt til å forlenge avtalen fram til dette tidspunkt. 

 
31.05.2017 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 66/2017 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner at avtale med Bergen Capital Management vert forlenga i inntil 2 år til 
desember 2019.  Rådmann får fullmakt til å forlenge avtalen fram til dette tidspunkt. 

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 63/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner at avtale med Bergen Capital Management vert forlenga i inntil 2 år til 
desember 2019.  Rådmann får fullmakt til å forlenge avtalen fram til dette tidspunkt. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

64/2017: Region Nordhordland Helsehus - utvida ramme for låneopptak 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret i Meland sluttar seg til at selskapsavtalen §7-4 vert endra og at høgaste ramme for 
selskapet sitt samla låneopptak vert sett til kr 640 millionar kroner under føresetnad av at 
leigetakarane underteiknar leigeavtalane.  
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31.05.2017 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 74/2017 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Kommunestyret i Meland sluttar seg til at selskapsavtalen §7-4 vert endra og at høgaste ramme for 
selskapet sitt samla låneopptak vert sett til kr 640 millionar kroner under føresetnad av at 
leigetakarane underteiknar leigeavtalane.  
 

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 

 
KS - 64/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret i Meland sluttar seg til at selskapsavtalen §7-4 vert endra og at høgaste ramme for 
selskapet sitt samla låneopptak vert sett til kr 640 millionar kroner under føresetnad av at 
leigetakarane underteiknar leigeavtalane.  
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

65/2017: Søknad om kommunal overtaking av privat veglysanlegg i Holsbergstien 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Kommunestyre godkjenner at Meland kommune overtek 12 veglys langs den kommunale vegen 
Holsbergstien. Kommunen vil i dette særlege høvet dekke straumkostnaden for alle dei 22 veglysa i 
Holsbergstien. Samla kostnad er estimert til ca. 13 000 kr pr år.» 
 

 
31.05.2017 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 72/2017 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
«Kommunestyre godkjenner at Meland kommune overtek 12 veglys langs den kommunale vegen 
Holsbergstien. Kommunen vil i dette særlege høvet dekke straumkostnaden for alle dei 22 veglysa i 
Holsbergstien. Samla kostnad er estimert til ca. 13 000 kr pr år.» 
 

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 65/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyre godkjenner at Meland kommune overtek 12 veglys langs den kommunale vegen 
Holsbergstien. Kommunen vil i dette særlege høvet dekke straumkostnaden for alle dei 22 veglysa i 
Holsbergstien. Samla kostnad er estimert til ca. 13 000 kr pr år. 
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--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

66/2017: Val av fellesnemnd etter inndelingslova 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 

  

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
Anne Grete Eide la fram valnemnda si innstilling til medlemmer i fellesnemnda. 

Kommunestyret vel desse medlemmene som Meland kommune sine representantar til 
fellesnemnda: 

Øyvind H. Oddekalv 

Nils Marton Aadland 

Øyvind Bratshaug 

Sølvi Knudsen 

Anne Grete Eide 

Marit Samnøy Jøssang 

Desse vert valde til varamedlemmer: 

1. Karina Garnes Reigstad 

2. Morten Klementsen 

3. Tormod Skurtveit 

4. Mabel Johansen 

5. Henriette Fennelly 

6. Stian Lavik 
 
Det vart vedteke å gjennomføre avtaleval.  
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KS - 66/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret vel desse medlemmene som Meland kommune sine representantar til 
fellesnemnda: 

Øyvind H. Oddekalv 

Nils Marton Aadland 

Øyvind Bratshaug 

Sølvi Knudsen 

Anne Grete Eide 

Marit Samnøy Jøssang 

Desse vert valde til varamedlemmer: 

1. Karina Garnes Reigstad 

2. Morten Klementsen 

3. Tormod Skurtveit 

4. Mabel Johansen 

5. Henriette Fennelly 

6. Stian Lavik 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

67/2017: Namn på ny kommune 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 
 
Framlegg til vedtak frå Førebuande fellesnemnd: 
 

Kommunestyret vedtek Alver kommune som namnet på den nye kommunen.  
 

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
Framlegg til vedtak frå Øyvind Bratshaug: 
 
Nordhordland 
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Ordførar fremma forslag om prøverøysting, og dette vart vedteke. 
 
Nordhordland fekk 5 røyster, (1 AP, 3 FrP, 1 KrF). 
Alver fekk 22 røyster, (6 AP, 5 H, 3 SP, 2 KrF, 1 V, 2 Uavh, 2 MDG, 1 BF). 

Etter prøverøystinga trekte Øyvind Bratshaug sitt framlegg. 
 

Avrøysting: 
Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 
KS - 67/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 

Kommunestyret vedtek Alver kommune som namnet på den nye kommunen.  
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

68/2017: Bustadmelding 2017 - 2020 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Kommunestyret sluttar seg til Bustadmelding 2017 – 2020 og legg denne til grunn for arbeidet 
med økonomplan og årsbudsjett i perioden.» 

 
29.03.2017 FORMANNSKAPET 
 
Framlegg til vedtak i møte: 

Saka vert utsett. Formannskapet vil at saka skal handsamast i råd og utval før handsaming i 
formannskap og kommunestyre. 

Avrøysting: 
Utsetjingsframlegget vart samrøystes vedteke. 

 
FS - 35/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Saka vert utsett. Formannskapet vil at saka skal handsamast i råd og utval før handsaming i 
formannskap og kommunestyre. 

 
29.03.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
Framlegg til vedtak frå Øyvind H. Oddekalv. 

Saka vert utsett. Kommunestyret vil at saka skal handsamast i råd og utval før handsaming i 
formannskap og kommunestyre. 
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Utsetjingsframlegget vart samrøystes vedteke. 

 
KS - 24/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Saka vert utsett. Kommunestyret vil at saka skal handsamast i råd og utval før handsaming i 
formannskap og kommunestyre. 

 
25.04.2017 UTVAL FOR DRIFT OG UTVIKLING 
 
Som medeigar i selskap som driv med utleige av bustadar for vanskelegstilte ba Fredrik Seliussen, H, 
om vurdering av om han er ugild.  

Utvalet var samde om at han ikkje er ugild.   

Framlegg til oversendingsmelding frå Mabel Johansen, H: 
I det videre arbeid med å utvikle kommunens boligpolitikk er det viktig at en ser bolig og tjenester for 
vanskeligstilte i sammenheng. Utvikling av gode tverrfaglige oppfølgingstjenester i bolig vil bidra til å 
stabilisere bosituasjonen og øke mulighetene for å klare seg på egen hånd, helt eller delvis 

Ved røysting fekk administrasjonen sitt framlegg til vedtak 9 røyster for, 0 i mot og er såleis 
samrøystes vedteke. 

Framlegg til oversendingsmelding frå Mabel Johansen, H, fekk 9 røyster for, 0 i mot og er såleis 
samrøystes vedteke. 
 
UDU - 35/2017 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
«Kommunestyret sluttar seg til Bustadmelding 2017 – 2020 og legg denne til grunn for arbeidet med 
økonomiplan og årsbudsjett i perioden.» 

Oversendingsmelding: 
I det videre arbeid med å utvikle kommunens boligpolitikk er det viktig at en ser bolig og tjenester for 
vanskeligstilte i sammenheng. Utvikling av gode tverrfaglige oppfølgingstjenester i bolig vil bidra til å 
stabilisere bosituasjonen og øke mulighetene for å klare seg på egen hånd, helt eller delvis 

 
04.05.2017 UTVAL FOR LEVEKÅR 
 
Tilleggsframlegg i møte frå Sølvi Knudsen (Sp): 

"Kommunestyret minner om at Utval for levekår, Eldrerådet og Råd for menneske med nedsett 
funksjonsevne vert involvert i planprosessen for bygging av bustader, jfr. Bustadmelding 2017 - 
2020." 

Tilleggsframlegget vart samrøystes vedteke. 

 
ULK - 39/2017 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
«Kommunestyret sluttar seg til Bustadmelding 2017 – 2020 og legg denne til grunn for arbeidet med 
økonomplan og årsbudsjett i perioden. Kommunestyret minner om at Utval for levekår, Eldrerådet og 
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Råd for menneske med nedsett funksjonsevne vert involvert i planprosessen for bygging av bustader, 
jfr. Bustadmelding 2017 - 2020.» 

 
31.05.2017 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 68/2017 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
«Kommunestyret sluttar seg til Bustadmelding 2017 – 2020 og legg denne til grunn for arbeidet med 
økonomiplan og årsbudsjett i perioden. Kommunestyret minner om at Utval for levekår, Eldrerådet 
og Råd for menneske med nedsett funksjonsevne vert involvert i planprosessen for bygging av 
bustader, jfr. Bustadmelding 2017 - 2020.» 

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 68/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret sluttar seg til Bustadmelding 2017 – 2020 og legg denne til grunn for arbeidet med 
økonomiplan og årsbudsjett i perioden. Kommunestyret minner om at Utval for levekår, Eldrerådet 
og Råd for menneske med nedsett funksjonsevne vert involvert i planprosessen for bygging av 
bustader, jfr. Bustadmelding 2017 - 2020. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

69/2017: Mellombels fritak for politiske verv 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 
«Kommunestyret godkjenner at Per Kristian Holmetun får fritak for alle politiske verv i perioden 
01.08.17 – 31.12.18.»  

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 69/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
«Kommunestyret godkjenner at Per Kristian Holmetun får fritak for alle politiske verv i perioden 
01.08.17 – 31.12.18.»  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

70/2017: Løypemelding - Trygt og godt skulemiljø  
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Kommunestyret tek løypemelding til vitande. Frist for når kommunestyret får saka til behandling 
vert utsett til første møte i kommunestyret hausten 2017, og etter at Utval for levekår har behandla 
saka.» 
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14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 70/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
«Kommunestyret tek løypemelding til vitande. Frist for når kommunestyret får saka til behandling 
vert utsett til første møte i kommunestyret hausten 2017, og etter at Utval for levekår har behandla 
saka.» 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

71/2017: Forskrift om rett til langtidsopphald ved sjukeheim eller tilsvarande bustad 
særskilt tilrettelagt for heildøgntenester i Meland kommune 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret godkjenner forskrift om rett til langtidsopphald ved sjukeheim eller tilsvarande 
bustad særskilt tilrettelagt for heildøgntenester i Meland kommune jamfør skriv datert 18.05.17 
(vedlegg).  

Kommunal forskrift trer i kraft frå og med 01.07.17.    

 
30.05.2017 UTVAL FOR LEVEKÅR 
 
 
ULK - 51/2017 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
"Kommunestyret godkjenner forskrift om rett til langtidsopphald ved sjukeheim eller tilsvarande 
bustad særskilt tilrettelagt for heildøgntenester i Meland kommune jamfør skriv datert 18.05.17 
(vedlegg).  

Kommunal forskrift trer i kraft frå og med 01.07.17."    

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 71/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner forskrift om rett til langtidsopphald ved sjukeheim eller tilsvarande 
bustad særskilt tilrettelagt for heildøgntenester i Meland kommune jamfør skriv datert 18.05.17 
(vedlegg).  

Kommunal forskrift trer i kraft frå og med 01.07.17.    

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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72/2017: Kyrkje- og kulturhus i Meland kommune 
 
 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«1. Kommunestyret har som intensjon at det skal oppførast eit felles kyrkje/kulturhus på regulert 
tomt i Frekhaugområdet. Utgangspunkt for bygget er dei tilrådingane som kjem fram i innstillinga 
frå arbeidsgruppa, men arealet til bibliotekføremål vert tatt ut. 

2. Driftskonsekvensar må synleggjerast i økonomiplan 2018- 2021 og konkret løyvingsvedtak for 
investeringsprosjektet vert gjort i samband med handsaming av budsjettet for 2018. 

3. Resterande sum avsett til planleggingsarbeid i 2017 vert nytta til å kjøpe inn konsulenttenester.  

4. Det vert oppnemnd ein plankomité med 3 medlemmer frå soknerådet og 3 frå kommunen 
(administrasjon/fagkompetanse). Mandatet vert å vidareutvikle behovsanalysen, lage rom- og 
funksjonsplan, gjennomføre konsekvensanalyse av samlokaliseringa mellom kyrkje/kultur og 
utarbeide driftsmodell og finansieringsplan. Det kan om nødvendig oppnemnast undergrupper som 
kan kome med innspel til plangruppa. 

Formannskapet vert politisk referansegruppe og får statusrapportar om det arbeidet som vert gjort 
fram til økonomiplan/budsjettvedtak i desember 2017» 

 
 
31.05.2017 FORMANNSKAPET 
 
Framlegg til endring frå Nils Marton Aadland, H: 

Pkt. 1 Siste del av 2. setning vert stroke. 
"........, men arealet til bibliotekføremål vert tatt ut." 

Avrøysting: 
Endringsframlegget pkt. 1 frå Nils Marton Aadland fekk 6 røyster for, (H, 1 AP, SP, KrF, FrP, V), 1 
røyst mot, (AP), og er såleis vedteke. 
Pkt 2,3 og 4 i rådmannen sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 

 
FS - 70/2017 FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
«1. Kommunestyret har som intensjon at det skal oppførast eit felles kyrkje/kulturhus på regulert 
tomt i Frekhaugområdet. Utgangspunkt for bygget er dei tilrådingane som kjem fram i innstillinga frå 
arbeidsgruppa. 

2. Driftskonsekvensar må synleggjerast i økonomiplan 2018- 2021 og konkret løyvingsvedtak for 
investeringsprosjektet vert gjort i samband med handsaming av budsjettet for 2018. 

3. Resterande sum avsett til planleggingsarbeid i 2017 vert nytta til å kjøpe inn konsulenttenester.  
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4. Det vert oppnemnd ein plankomité med 3 medlemmer oppnemnd frå soknerådet og 3 frå 
kommunen (administrasjon/fagkompetanse). Mandatet vert å vidareutvikle behovsanalysen, lage 
rom- og funksjonsplan, gjennomføre konsekvensanalyse av samlokaliseringa mellom kyrkje/kultur og 
utarbeide driftsmodell og finansieringsplan. Det kan om nødvendig oppnemnast undergrupper som 
kan kome med innspel til plangruppa. 

Formannskapet vert politisk referansegruppe og får statusrapportar om det arbeidet som vert gjort 
fram til økonomiplan/budsjettvedtak i desember 2017» 

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
Tilleggsframlegg frå Ørjan Kristiansen, Uavh: 
 
5. Plankomitéen skal vurdere utforming med omsyn til fleksibilitet, slik at dei større areala kan slåast 
saman til store lokale til bruk ved større arrangenment. 

Avrøysting: 
Formannskapet sitt framlegg til vedtak fekk 23 røyster for, (3 AP, 5 H, 3 FrP, 3 SP, 3 KrF, 2 MDG, 1 
V, 2 Uavh, 1 BF), 4 røyster mot, (AP), og er såleis vedteke. 
Tilleggsframlegg frå Ørjan Kristiansen fekk 24 røyster for, (4 AP, 5 H, 3 FrP, 3 SP, 3 KrF, 2 MDG, 1 V, 
2 Uavh, 1 BF), 3 røyster mot, (AP), og er såleis vedteke. 

 
 
KS - 72/2017 VEDTAK: 
«1. Kommunestyret har som intensjon at det skal oppførast eit felles kyrkje/kulturhus på regulert 
tomt i Frekhaugområdet. Utgangspunkt for bygget er dei tilrådingane som kjem fram i innstillinga frå 
arbeidsgruppa. 

2. Driftskonsekvensar må synleggjerast i økonomiplan 2018- 2021 og konkret løyvingsvedtak for 
investeringsprosjektet vert gjort i samband med handsaming av budsjettet for 2018. 

3. Resterande sum avsett til planleggingsarbeid i 2017 vert nytta til å kjøpe inn konsulenttenester.  

4. Det vert oppnemnd ein plankomité med 3 medlemmer oppnemnd frå soknerådet og 3 frå 
kommunen (administrasjon/fagkompetanse). Mandatet vert å vidareutvikle behovsanalysen, lage 
rom- og funksjonsplan, gjennomføre konsekvensanalyse av samlokaliseringa mellom kyrkje/kultur og 
utarbeide driftsmodell og finansieringsplan. Det kan om nødvendig oppnemnast undergrupper som 
kan kome med innspel til plangruppa. 

5. Plankomitéen skal vurdere utforming med omsyn til fleksibilitet, slik at dei større areala kan slåast 
saman til store lokale til bruk ved større arrangenment. 

Formannskapet vert politisk referansegruppe og får statusrapportar om det arbeidet som vert gjort 
fram til økonomiplan/budsjettvedtak i desember 2017» 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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73/2017: Vedtekter for Meland kulturskule – revidering 
 
 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 
Alternativ 1: 

Kommunestyret godkjenner at vedtektene for Meland kulturskule vert endra på punkt 7, 13, 17 og 
23, slik det går fram av saka i det opphavlege saksframlegget i KS-47/2017.  Punkt 21 vert teken inn 
med tekst: 

Hushald med inntekt lågare enn kr 417 000 brutto per år kan søkje kommunen om redusert 
eigenbetaling, til 50% av gjeldande sats, for barn opp til 16 år med plass i kulturskulen.  Med 
søknaden må det følgje inntektsopplysingar.  Fristar er 1. mai og 1. november. Som hovudregel gjeld 
søknaden ut skuleåret. Makstal på elevplassar med redusert eigenbetaling er 10 plassar. 
Inntektsgrensa kan endrast som følgje av politisk vedtak. 

Dei andre punkta vert ståande som i vedtektene frå 2015» 

Alternativ 2: 

«Kommunestyret godkjenner at vedtektene for Meland kulturskule vert endra på punkt 7, 13, 17 og 
23, slik det går fram av saka i det opphavlege saksframlegget i KS-47/2017.  Punkt 21 vert teken inn 
med tekst: 
 

Hushald med inntekt lågare enn den til ein kvar tid gjeldande satsen for gratis kjernetid i barnehagar 
brutto per år kan søkje kommunen om redusert eigenbetaling, til 50% av gjeldande sats, for barn 
opp til 16 år med plass i kulturskulen.  Med søknaden må det følgje inntektsopplysingar.  Fristar er 1. 
mai og 1. november. Som hovudregel gjeld søknaden ut skuleåret. Makstal på elevplassar med 
redusert eigenbetaling er 10 plassar.   

Dei andre punkta vert ståande som i vedtektene frå 2015» 

Alternativ 3: 

«Kommunestyret godkjenner at vedtektene for Meland kulturskule vert endra på punkt 7, 13, 17 og 
23, slik det går fram av saka i det opphavlege saksframlegget i KS-47/2017.  Punkt 21 vert teken inn 
med tekst: 

Hushald med inntekt lågare enn 4,5 ganger grunnbeløpet i folketrygden brutto per år kan søkje 
kommunen om redusert eigenbetaling, til 50% av gjeldande sats, for barn opp til 16 år med plass i 
kulturskulen.  Med søknaden må det følgje inntektsopplysingar.  Fristar er 1. mai og 1. november. 
Som hovudregel gjeld søknaden ut skuleåret. Makstal på elevplassar med redusert eigenbetaling er 
10 plassar.   

Dei andre punkta vert ståande som i vedtektene frå 2015. 
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14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
Framlegg til vedtak frå Øyvind H. Oddekalv: 

Saka vert utsett. 

Utsetjingsframlegget vart samrøystes vedteke. 

 
KS - 73/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Saka vert utsett. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

74/2017: Bruk av granulat på kunstgrasbanar i Meland kommune 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Kommunestyret ønskjer på sikt å fase ut bruken av gummi- og plastgranulat på kunstgrasbanar i 
Meland.  Det vert sett ned ei arbeidsgruppe med medlemmar frå administrasjonen og idretten, som 
får som mandat å greie ut eit opplegg som kan sørgje for ein framtidig overgang til meir 
miljøvennlege alternativ til dagens situasjon, i samsvar med nasjonalt arbeid innafor temaet.  
Arbeidsgruppa kjem med tilbakemelding og resultat av arbeidet til Utval for levekår.» 

 
21.03.2017 UTVAL FOR LEVEKÅR 
 
 
ULK - 31/2017 VEDTAK: 
«Kommunestyret ønskjer på sikt å fase ut bruken av gummi- og plastgranulat på kunstgrasbanar i 
Meland.  Det vert sett ned ei arbeidsgruppe med medlemmar frå administrasjonen og idretten, som 
får som mandat å greie ut eit opplegg som kan sørgje for ein framtidig overgang til meir 
miljøvennlege alternativ til dagens situasjon, i samsvar med nasjonalt arbeid innafor temaet.  
Arbeidsgruppa kjem med tilbakemelding og resultat av arbeidet til Utval for levekår.» 

 
29.03.2017 KOMMUNESTYRET 
 
Utsetjingsforslag framlegg frå Øyvind H. Oddekalv: 
 
Saka vert utsett til kommunestyremøtet 10. mai. 
 
Utsetjingsframlegget vart samrøystes vedteke. 

 
KS - 30/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
 
Saka vert utsett til kommunestyremøtet 10. mai. 
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10.05.2017 KOMMUNESTYRET 
 
Framlegg til vedtak frå Karina Garnes Reigstad, MDG: 
 
Kommunestyret ønsker fase ut bruken av gummi- og plastgranulat innan utgangen av 2019. Det vert 
sett ned ei arbeidsgruppe med medlemmer frå administrasjonen og idretten, som får som mandat å 
greie ut eit opplegg som kan sørgje for ein framtidig overgang til meir miljøvenlege alternativ til 
dagens situasjon, i samsvar med nasjonalt arbeid innanfor temaet. Arbeidsgruppa skal sørgje for at 
det vert laga ein handlingsplan for å forhindre avrenning av granulater til vassdrag. Arbeidsgruppa får 
frist til å kome med alternative løysingar, eit oversyn over meirkostnadane og ein ferdig 
handlingsplan før budsjetthandsaminga i 2018. 

Tilleggsframlegg frå Per Kristian Holmetun, SP: 

Det vil ikke bli gitt tillatelse til etablering av nye kunstgressbaner i Meland kommune, hvor en skal 
bruke gummi- og plastgranulat. 

Avrøysting: 
Framlegg til vedtak frå Utval for levekår fekk 0 røyster for, 27 røyster mot, og fall. 
Framlegg til vedtak frå Karina Garnes Reigstad vart samrøystes vedteke. 
Tilleggsframlegg frå Per Kristian Holmetun fekk 21 røyster for, (4 H, 2 AP, 3 SP, 3 KrF, 3 FrP, 1 Uavh, 
2 V, 2 MDG, 1 BF), 6 røyster mot, (5 AP, 1 H), og er såleis vedteke. 

 
KS - 48/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret ønsker fase ut bruken av gummi- og plastgranulat innan utgangen av 2019. Det vert 
sett ned ei arbeidsgruppe med medlemmer frå administrasjonen og idretten, som får som mandat å 
greie ut eit opplegg som kan sørgje for ein framtidig overgang til meir miljøvenlege alternativ til 
dagens situasjon, i samsvar med nasjonalt arbeid innanfor temaet. Arbeidsgruppa skal sørgje for at 
det vert laga ein handlingsplan for å forhindre avrenning av granulater til vassdrag. Arbeidsgruppa får 
frist til å kome med alternative løysingar, eit oversyn over meirkostnadane og ein ferdig 
handlingsplan før budsjetthandsaminga i 2018. 

Det vil ikke bli gitt tillatelse til etablering av nye kunstgressbaner i Meland kommune, hvor en skal 
bruke gummi- og plastgranulat. 
 

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
Nils Marton Aadland, H, fremja Utval for levekår sitt framlegg til vedtak: 

«Kommunestyret ønskjer på sikt å fase ut bruken av gummi- og plastgranulat på kunstgrasbanar i 
Meland.  Det vert sett ned ei arbeidsgruppe med medlemmar frå administrasjonen og idretten, som 
får som mandat å greie ut eit opplegg som kan sørgje for ein framtidig overgang til meir 
miljøvennlege alternativ til dagens situasjon, i samsvar med nasjonalt arbeid innafor temaet.  
Arbeidsgruppa kjem med tilbakemelding og resultat av arbeidet til Utval for levekår.» 
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Framlegg til vedtak frå Ørjan Kristiansen, Uavh: 
Som framlegg til vedtak frå Karina Garnes Reigstad i KS-møte 10.05.17: 
Ta bort setningen ...."innan utgangen av 2019." 

Avrøysting: 
Framlegget frå Nils Marton Adland fekk 18 røyster for, (5 H, 5 AP, 3 SP, 3 KrF, 1 V, 1 Uavh),  
9 røyster mot, og er såleis vedteke. 
Framlegget frå Ørjan Kristansen fekk 9 røyster for, (3 FrP, 1 Uavh, 2 AP, 2 MDG, 1 BF), 18 røyster 
mot, og fall. 
 

 
KS - 74/2017 VEDTAK (MOT 9 RØYSTER): 
Kommunestyret ønskjer på sikt å fase ut bruken av gummi- og plastgranulat på kunstgrasbanar i 
Meland.  Det vert sett ned ei arbeidsgruppe med medlemmar frå administrasjonen og idretten, som 
får som mandat å greie ut eit opplegg som kan sørgje for ein framtidig overgang til meir 
miljøvennlege alternativ til dagens situasjon, i samsvar med nasjonalt arbeid innafor temaet.  
Arbeidsgruppa kjem med tilbakemelding og resultat av arbeidet til Utval for levekår. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

75/2017: Samarbeidsavtale for nytt interkommunalt byggetilsyn - NGIT 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Kommunestyret godkjenner i medhald av kommunelova § 28-1 b, samarbeidsavtale for 
Nordhordland og Gulen interkommunale tilsyn, jf avtaledokument oppdatert 10.05.2017.  

Kommunestyret gir i medhald av kommunelova § 28-1 b nr 3 instruks til rådmannen i Meland om 
delegasjon av mynde som avtalen omfattar til rådmannen i Lindås.  

Kommunestyret godkjenner i medhald av plan- og bygningslova § 25-1, overordna tilsynsstrategi for 
samarbeidskommunane, jf tilsynsstrategi oppdatert 10.05.2017.» 

 

 
31.05.2017 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 71/2017 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
«Kommunestyret godkjenner i medhald av kommunelova § 28-1 b, samarbeidsavtale for 
Nordhordland og Gulen interkommunale tilsyn, jf avtaledokument oppdatert 10.05.2017.  

Kommunestyret gir i medhald av kommunelova § 28-1 b nr 3 instruks til rådmannen i Meland om 
delegasjon av mynde som avtalen omfattar til rådmannen i Lindås.  

Kommunestyret godkjenner i medhald av plan- og bygningslova § 25-1, overordna tilsynsstrategi for 
samarbeidskommunane, jf tilsynsstrategi oppdatert 10.05.2017.» 
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14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
Tilleggsframlegg frå Øyvind H. Oddekalv, AP: 
 
Om ikkje alle kommunane seier ja, ber kommunstyret rådmannen ta initiativ til eit interkommunalt 
byggetilsyn for Lindås, Meland og Radøy. 
 
Avrøysting: 
Formannskapet sitt framlegg til vedtak fekk 20 røyster for, (6 AP, 4 H, 3 SP, 3 FrP, 2 MDG, 1 BF, 1 
Uavh), 7 røyster mot, (3 KrF, 1 AP, 1 V, 1 Uavh, 1 H), og er såleis vedteke. 
Tileggsframlegg frå Øyvind H. Oddekalv vart samrøystes vedteke. 
 

 
KS - 75/2017 VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner i medhald av kommunelova § 28-1 b, samarbeidsavtale for 
Nordhordland og Gulen interkommunale tilsyn, jf avtaledokument oppdatert 10.05.2017.  

Kommunestyret gir i medhald av kommunelova § 28-1 b nr 3 instruks til rådmannen i Meland om 
delegasjon av mynde som avtalen omfattar til rådmannen i Lindås.  

Kommunestyret godkjenner i medhald av plan- og bygningslova § 25-1, overordna tilsynsstrategi for 
samarbeidskommunane, jf tilsynsstrategi oppdatert 10.05.2017. 

Om ikkje alle kommunane seier ja, ber kommunstyret rådmannen ta initiativ til eit interkommunalt 
byggetilsyn for Lindås, Meland og Radøy. 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

76/2017: Framlegg til vedtak, utvida plangrense og revisjon av planprogram 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Kommunestyret i Meland godkjenner framlegget til utvida plangrense og revidert planprogram 
for Midtmarka og Rotemyra på Flatøy. Vedtaket er heimla i plan- og bygningslova § 4-1 samt 
forskrift om konsekvensutgreiing § 6.» 

 
14.06.2017 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 79/2017 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
«Kommunestyret i Meland godkjenner framlegget til utvida plangrense og revidert planprogram for 
Midtmarka og Rotemyra på Flatøy. Vedtaket er heimla i plan- og bygningslova § 4-1 samt forskrift 
om konsekvensutgreiing § 6.» 
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14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 76/2017SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret i Meland godkjenner framlegget til utvida plangrense og revidert planprogram for 
Midtmarka og Rotemyra på Flatøy. Vedtaket er heimla i plan- og bygningslova § 4-1 samt forskrift 
om konsekvensutgreiing § 6. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

77/2017: Endring områderegulering Frekhaug sentrum. 2. gongs handsaming 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Meland kommunestyre godkjenner følgjande framlegg til reguleringsendring for områdeplan for 
Frekhaug senter: 

Plankart:   
·  Byggjehøgda innafor område S9 endrast til kote + 51,5 
·  Byggjehøgda innafor område S10 endrast til kote + 48 

Reguleringsføresegner:  
·  Følgjande ordlyd takast inn som tillegg til § 2.5, pkt 1: For områda S7, S9 og S10 skal det ved 

ny utbygging innafor felta utarbeidast parkeringsanalyse som dokumenterer at 
parkeringsdekning er ivaretatt for dei tre senterområda.  

·  Følgjande ordlyd takast inn som tilleggspunkt til § 2 fellesføresegner:  
§2.7 Utbyggingsavtale. Det er ein føresetnad at det blir inngått utbyggingsavtale for 
gjennomføring av tiltak etter planen som får følgjer for offentleg grunn til parkering, 
uteopphaldsareal mv. 

 
Plankartet og føresegnene påførast revisjonsdato for kommunestyrevedtaket før planvedtaket vert 
kunngjort.  

Vedtaket er gjort med heimel i plan- og bygningslova § 12 – 12» 

 
06.06.2017 UTVAL FOR DRIFT OG UTVIKLING 
 
 
UDU - 52/2017 FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
- samrøystes: 
«Meland kommunestyre godkjenner følgjande framlegg til reguleringsendring for områdeplan for 
Frekhaug senter: 

Plankart:   
·  Byggjehøgda innafor område S9 endrast til kote + 51,5 
·  Byggjehøgda innafor område S10 endrast til kote + 48 
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Reguleringsføresegner:  
·  Følgjande ordlyd takast inn som tillegg til § 2.5, pkt 1: For områda S7, S9 og S10 skal det ved ny 

utbygging innafor felta utarbeidast parkeringsanalyse som dokumenterer at parkeringsdekning 
er ivaretatt for dei tre senterområda.  

·  Følgjande ordlyd takast inn som tilleggspunkt til § 2 fellesføresegner:  
§2.7 Utbyggingsavtale. Det er ein føresetnad at det blir inngått utbyggingsavtale for 
gjennomføring av tiltak etter planen som får følgjer for offentleg grunn til parkering, 
uteopphaldsareal mv. 

 
Plankartet og føresegnene påførast revisjonsdato for kommunestyrevedtaket før planvedtaket vert 
kunngjort.  

Vedtaket er gjort med heimel i plan- og bygningslova § 12 – 12» 

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 77/2017 SAMRØYSTES  VEDTAK: 
Meland kommunestyre godkjenner følgjande framlegg til reguleringsendring for områdeplan for 
Frekhaug senter: 

Plankart:   
·  Byggjehøgda innafor område S9 endrast til kote + 51,5 
·  Byggjehøgda innafor område S10 endrast til kote + 48 

Reguleringsføresegner:  
·  Følgjande ordlyd takast inn som tillegg til § 2.5, pkt 1: For områda S7, S9 og S10 skal det 

ved ny utbygging innafor felta utarbeidast parkeringsanalyse som dokumenterer at 
parkeringsdekning er ivaretatt for dei tre senterområda.  

·  Følgjande ordlyd takast inn som tilleggspunkt til § 2 fellesføresegner:  
§2.7 Utbyggingsavtale. Det er ein føresetnad at det blir inngått utbyggingsavtale for 
gjennomføring av tiltak etter planen som får følgjer for offentleg grunn til parkering, 
uteopphaldsareal mv. 

 
Plankartet og føresegnene påførast revisjonsdato for kommunestyrevedtaket før planvedtaket vert 
kunngjort.  

Vedtaket er gjort med heimel i plan- og bygningslova § 12 – 12. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

78/2017: Reguleringsplan Øvre Holsbergstien - 2. gongs handsaming 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Meland kommunestyre godkjenner framlegg til reguleringsplan for Øvre Holsbergstien, PlanID 
1256 2014 0001, som vist på plankart sist datert 20.03.17 og med føresegner av revisjonsdato 
20.03.17, med følgjande endra ordlyd i føresegnene: 
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§2.3 pkt. 2 vert endra til å lyde:  
Før det kan gjevast igangsettingsløyve er det ein føresetnad at det vert etablert utbyggingsavtale 
mellom utbyggar og Meland kommune for gjennomføring av tekniske anlegg. Det er vidare ein 
føresetnad at det vert laga utbyggingsavtale med Meland kommune som gjev rett til kjøp av ein viss 
del av bustadane jf. § 17-3 i plan- og bygningslova. 
 
Føresegnene påførast revisjonsdato for kommunestyrevedtaket før planvedtaket vert kunngjort.  

Vedtaket er gjort med heimel i plan- og bygningslovens § 12 – 12.» 

 
06.06.2017 UTVAL FOR DRIFT OG UTVIKLING 
 
 
UDU - 51/2017 FRAMLEGG TIL  VEDTAK: 
- samrøystes: 
«Meland kommunestyre godkjenner framlegg til reguleringsplan for Øvre Holsbergstien, PlanID 1256 
2014 0001, som vist på plankart sist datert 20.03.17 og med føresegner av revisjonsdato 20.03.17, 
med følgjande endra ordlyd i føresegnene: 

§2.3 pkt. 2 vert endra til å lyde:  
Før det kan gjevast igangsettingsløyve er det ein føresetnad at det vert etablert utbyggingsavtale 
mellom utbyggar og Meland kommune for gjennomføring av tekniske anlegg. Det er vidare ein 
føresetnad at det vert laga utbyggingsavtale med Meland kommune som gjev rett til kjøp av ein viss 
del av bustadane jf. § 17-3 i plan- og bygningslova. 
 
Føresegnene påførast revisjonsdato for kommunestyrevedtaket før planvedtaket vert kunngjort.  

Vedtaket er gjort med heimel i plan- og bygningslovens § 12 – 12.» 

 

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 78/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Meland kommunestyre godkjenner framlegg til reguleringsplan for Øvre Holsbergstien, PlanID 1256 
2014 0001, som vist på plankart sist datert 20.03.17 og med føresegner av revisjonsdato 20.03.17, 
med følgjande endra ordlyd i føresegnene: 

§2.3 pkt. 2 vert endra til å lyde:  
Før det kan gjevast igangsettingsløyve er det ein føresetnad at det vert etablert utbyggingsavtale 
mellom utbyggar og Meland kommune for gjennomføring av tekniske anlegg. Det er vidare ein 
føresetnad at det vert laga utbyggingsavtale med Meland kommune som gjev rett til kjøp av ein viss 
del av bustadane jf. § 17-3 i plan- og bygningslova. 
 
Føresegnene påførast revisjonsdato for kommunestyrevedtaket før planvedtaket vert kunngjort.  

Vedtaket er gjort med heimel i plan- og bygningslovens § 12 – 12. 
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--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

79/2017: Søknad om oppstart av planarbeid, Vardane hyttefelt gnr. 54 bnr. 83 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«I medhald av plan- og bygningslova § 12-8 ber Kommunestyret om at før eventuelt oppstart av 
planarbeid for Vardane hyttefelt gnr. 54 bnr. 83, vert det utarbeida ei kvalifisert analyse som 
dokumenterer tilfredsstillande tilkomst til vestre del av Kårbøvågen. Det må også gjerast greie for 
andre partar/grunneigarar/rettshavarar som har interesse i området og tilflotten, og deira 
synspunkt. 

Spørsmålet om oppstart vert å behandla på nytt når dokumentasjonen ligg føre.»  

 
06.06.2017 UTVAL FOR DRIFT OG UTVIKLING 
 
Utvalet var på synfaring før vedtak vart fatta. 

 
UDU - 54/2017 FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
- samrøystes: 
«I medhald av plan- og bygningslova § 12-8 ber Kommunestyret om at før eventuelt oppstart av 
planarbeid for Vardane hyttefelt gnr. 54 bnr. 83, vert det utarbeida ei kvalifisert analyse som 
dokumenterer tilfredsstillande tilkomst til vestre del av Kårbøvågen. Det må også gjerast greie for 
andre partar/grunneigarar/rettshavarar som har interesse i området og tilflotten, og deira synspunkt. 

Spørsmålet om oppstart vert å behandla på nytt når dokumentasjonen ligg føre.»  

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 79/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
I medhald av plan- og bygningslova § 12-8 ber Kommunestyret om at før eventuelt oppstart av 
planarbeid for Vardane hyttefelt gnr. 54 bnr. 83, vert det utarbeida ei kvalifisert analyse som 
dokumenterer tilfredsstillande tilkomst til vestre del av Kårbøvågen. Det må også gjerast greie for 
andre partar/grunneigarar/rettshavarar som har interesse i området og tilflotten, og deira synspunkt. 

Spørsmålet om oppstart vert å behandla på nytt når dokumentasjonen ligg føre. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

80/2017: Høyringsuttale, revidert rammeplan for avkøyrsler og byggjegrenser langs riks- 
og fylkesvegar  for perioden 2017 - 2020 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Kommunestyret ber Statens vegvesen vurdere endring av kategori for strekningane som er nemnd 
i konklusjonen. Vurderinga må gjerast i samråd med kommunen sin administrasjon slik at 
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grunnlaget for kategoriseringa blir så rett som mogeleg. Kommunestyret har elles ingen merknader 
til rammeplanen for avkjørsler og byggjegrenser langs riks- og fylkesvegar i Region vest for perioden 
2017 – 2020.» 
 

 
06.06.2017 UTVAL FOR DRIFT OG UTVIKLING 
 

 
UDU - 55/2017 FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
-samrøystes: 
«Kommunestyret ber Statens vegvesen vurdere endring av kategori for strekningane som er nemnd i 
konklusjonen. Vurderinga må gjerast i samråd med kommunen sin administrasjon slik at grunnlaget 
for kategoriseringa blir så rett som mogeleg. Kommunestyret har elles ingen merknader til 
rammeplanen for avkjørsler og byggjegrenser langs riks- og fylkesvegar i Region vest for perioden 
2017 – 2020." 

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 80/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret ber Statens vegvesen vurdere endring av kategori for strekningane som er nemnd i 
konklusjonen. Vurderinga må gjerast i samråd med kommunen sin administrasjon slik at grunnlaget 
for kategoriseringa blir så rett som mogeleg. Kommunestyret har elles ingen merknader til 
rammeplanen for avkjørsler og byggjegrenser langs riks- og fylkesvegar i Region vest for perioden 
2017 – 2020. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

81/2017: Forvaltningsrevisjonsrapport av barneverntenesta 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret ser det som viktig at rapporten sine tilrådingar vert følgt opp av rådmann. 
Kommunestyret ser det som viktig at kontrollutvalet følgjer opp rapporten. 

 
Kommunestyret ser det som viktig at rapporten sine tilrådingar vert følgt opp av rådmann, og ber 
om statusrapport på dette arbeidet innan utgangen av 2017. Kommunestyret ser det som viktig at 
kontrollutvalet følgjer opp rapporten. 

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
 
Alternativt framlegg frå Marit Samnøy Jøssang, KrF: 
 
Kommunestyret ser det som viktig at rapporten sine tilrådingar vert følgt opp av rådmann, og ber om 
statusrapport på dette arbeidet innan utgangen av 2017. Kommunestyret ser det som viktig at 
kontrollutvalet følgjer opp rapporten. 
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Avrøysting: 
Framlegget frå Kontrollutvalet fekk 0 røyster for, 27 røyster mot, og fall. 
Framlegget frå Marit Jøssang fekk 27 røyster for, og er såleis samrøystes vedteke. 

 
KS - 81/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret ser det som viktig at rapporten sine tilrådingar vert følgt opp av rådmann, og ber om 
statusrapport på dette arbeidet innan utgangen av 2017. Kommunestyret ser det som viktig at 
kontrollutvalet følgjer opp rapporten. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

82/2017: Interpellasjon - vannscooter 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
      

 
14.06.2017 KOMMUNESTYRET 
 
Svar på interpellasjon om om lokalt tilpassa regelverk om vasscooterkøyring 
Interpellasjonen frå Karina Garnes Reigstad (MDG) går på at ein ønskjer å gjeninnføre den gamle 
forskrifta fram til rådmannen har fått klarlagt kva konsekvensar opphevinga får, og at det til hausten 
skal leggjast fram ei sak som fortel kva reglar meland kommune skal leggje seg på. 
La det vere heilt klart i starten av innlegget mitt, eg er heilt einigi det aller meste som interpellanten 
skriv i innlegget sitt. At regjeringa har trumfa gjennom liberaliseringa av vasscooterreglane, på tross 
av den motstanden som er i kommune-Norge, kan føyast på lista over «store politiske sigrar», slik 
som segway og lakrispiper. 
Men, den gamle forskrifta er oppheva, vasscooter blir no rekna som ein småbåt. Dette kompliserer 
biletet når det gjeld å regulere dette fartøyet. Dersom vi skal innføre eiga forskrift, t.d. etter hamne- 
og farvasslova, den sentrale fartsforskrifta, etter motorferdsleslova eller småbåtlova, så er det 
uansett ei tre månaders høyringsfrist for dette. Det vil og vere komplisert å innføre dette berre for 
Meland kommune. 
Eg vil leggje fram eit alternativt framlegg til vedtak i saka, der vi foreslår at vi oversender saka til 
rådmannen og at han tar kontakt med rådmennene i nabokommunane, om eit ev. samarbeid om 
utarbeiding av ei forskrift som regulerer vasscooterkøyring. 
 

Det vart røysta over om kommunstyret skulle realitetsbehandla saka eller avvise saka. 

Avrøysting: 
20 røysta for å realitetsbehandla saka, (7 AP, 1 H, 3 SP, 3 KrF, 1 V, 2 MDG, 2 Uavh, 1 BF). 
7 ønskte ikkje å realtitetsbehandla saka, (4H, 3 FrP). 

Alternativt framlegg til vedtak frå Øyvind H. Oddekalv: 
Saka blir send til rådmannen som blir beden om å ta kontakt med nabokommunane om eit ev. 
samarbeid om ei felles tilnærming til saka. 
 
Karina Garnes Reigstad trekte så sitt framlegg til vedtak. 
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Avrøysting: 
Framlegg til vedtak frå Øyvind H. Oddekalv fekk 24 røyster for, (AP, H, SP, KrF, MDG, V, Uavh, BF),  
3 røyster mot, (FrP), og er såleis vedteke. 
 
 
KS - 82/2017 VEDTAK (MOT 3 RØYSTER): 
Saka blir send til rådmannen som blir beden om å ta kontakt med nabokommunane om eit ev. 
samarbeid om ei felles tilnærming til saka. 
 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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